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Drapa: Snad nám 
starosta postaví stadion 

MISTil. HC Hrádek - vítěz letošního ročníku BAHL. FOTO I MARIAN KIEDROŇ 



TAINEC Pohár za vítězství 
v BAHL sl potěžkal mimo 
Jiné i 351etý útočník HC 
Hrádek Milan Drapa - velitel 
hasičského družstva 
z českého Těšína. 

ROMAN BASELIDES 

» Co rozhodlo o vdem vftizstvf ve 11-
Mlorim stfetnutf s Kozubovou? 

Asi přesilové hry. A možná také to, že 
jsme chtěli Kozubku letos už konečně 
porazit, protože ve dvou utkánich zá
kladní části se nám to nepodařilo. Chtě
li jsme jí to vrátit, výhru jsme si nechali 
až na finále. 

» BAHL Jste vyhr611 uf potfetf v fedi. 
Pfltom spolu prý 11111 netŇllUjete. 

S klukama jsme si říkali, že bychom 
mohli ten zlatý hattrick udělat. Bylo to 
naše přání, povedlo se nám je uskuteč
nit. Je pravdou, že někteří kluci spolu 
na led chodí, v neděli se jich sejde pět 

až sedm. Jinak trénujeme v podstatě 
individuálně, každý s nějakým jiným 
kolektivem. V úvodu sezony jsme však 
netrénovali skoro vůbec. 

» A Jak je to u ris? 
Za Hrádek hraji jen zápasy. Jinak 

na led chodím dvakrát třikrát týdně, 
podle toho, jak mi to vyjde. Zápas a tré
nink, to je úplně něco jiného. Zápasu se 
žádný trénink nevyrovná. 

» ProslýcM se, fe starosta HnMlku Ro
bert Bonk! pro ris y obci postav( ledo

vou plochu. 

Pořád ho štengrujeme, že to slibuje, 
tak snad to splní. Místo sportovní haly 
takový obojživelný sportovní stadion, 
ten bychom uvítali. 

» Jak se rim hrálo na ploše v nori 
Werk: Areni? 

Skvěle. Vyhráli jsme ve staré hale 
a teď i v nové. Stali jsme se v ni první
mi mistry. V šatně jsme si řekli, že ji 

Ocelářům pokřtíme vítězstvím , aby 
letos ten titul vyhráli. 

» co stoji za úspkhy hokelového 
Hr6dku? 

Máme v týmu individuality, které to 
táhnou, když se nedaří. Máme i hráče 
- dříče, kteří chodí do třetí lajny. Každý 
má svou úlohu. 

» V plfšti sezon6 Dllto6te na ftyrtj 
tltul y fadi? 

Samozřejmě, chceme se pokusit 
o čtvrté vítězství v řadě a páté celkově. 
Naše cíle jsou vždy nejvyšší. 

» Jste profesloMlnfm hasllem. Pomoci 
hokeje se zbavujete stresu • napiti? 

Hokej mi pomáhá k tomu, abych si 
vyčistil hlavu a splnil fyzické testy. V po
hybu jsem pořád, na stanici posilujeme, 
hrajeme fotbálek, ping-pong a někdy si 
zastřílíme na hokejovou branku. Jsem 
součástí týmu reprezentujícího Morav
skoslezský kraj v hokeji a hokejbale. 


